
 

 Przedkładam sprawozdanie z prac Burmistrza Barlinka za okres od dnia 14 kwietnia 
2008 roku do dnia 20 maja 2008 roku. 

W tym czasie odbyły się trzy posiedzenia Burmistrza Barlinka z zespołem 
kierowniczym i rozpatrzono następujące sprawy: 

 
 

I. W zakresie spraw finansowych:  

 
1. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Komendanta Powiatowego 

Policji z prośbą o wparcie finansowe, celem realizacji przedsięwzięcia 
polegającego na zakupie paliwa do pojazdów służbowych Policji. Burmistrz 
postanowił przedłożyć przedmiotowy wniosek Radzie Miejskiej w Barlinku z 
prośbą o zaopiniowanie. 

2. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej (członka klubu 
szachowego „Lasker”) Laser prośbą o dofinansowanie udziału w dwóch 
turniejach szachowych dla seniorów na terenie Polski. Burmistrz postanowił 
poinformować wnioskodawcę, ze przy finansowaniu przez gminę działalności 
realizowanych przez osoby fizyczne i stowarzyszenia obowiązuje 
postępowanie konkursowe na udzielenie dofinansowania. Takie 
dofinansowanie KS „Lasker” otrzymał w roku 2008. W związku z czym 
wszyscy mieszkańcy gminy, którzy chcą uprawiać sport w zakresie szachów 
lub brać udział w turniejach, powinni realizować to z udziałem klubu „Lasker”. 

3.  Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Publicznego Gimnazjum Nr 2 z 
prośbą o dofinansowanie przedsięwzięcia pt. „Gminny Festiwal Piosenki 
Niemieckiej”. Burmistrz postanowił przyznać nagrody rzeczowe na powyższy 
festiwal, a przedmiotowy wniosek skierował do RI. 

4. Burmistrz Barlinka zapoznał się z informacją dot. obchodów Dnia Święta 
Słonecznika i z wnioskiem w spr. wsparcia finansowego na Dzień Słonecznika 
w wysokości 900,00 zł. Burmistrz zaopiniował pozytywnie przedstawiony 
wniosek i przyznał wnioskowaną kwotę. 

5. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Publicznego Gimnazjum Nr 1 w 
Barlinku o dofinansowanie zakupu dwóch bramek do gry w piłkę nożną oraz 
siatek do przedmiotowych bramek i wyraził zgodę na ww. dofinansowanie w 
kwocie 4843,00 zł. 

6. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem proboszcza Parafii Św. 
Bonifacego w Barlinku o dofinansowanie wymiany pokrycia dachowego w 
budynku kościoła i wyraził zgodę na zaplanowanie kwoty 10000,00 zł na 
powyższy cel w formie dotacji. Ponadto postanowił skierować przedmiotowy 
wniosek do Rady Miejskiej, w celu ujęcia go przy najbliższej zmianie budżetu 
Gminy. 

7. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem KS „Lubusz” na dofinansowanie 
kosztów udziału „Sekcji sportów biegów na orientację” w zawodach 
sportowych i wyraził zgodę na zaplanowanie kwoty 4000,00 zł na powyższy 
cel w formie dotacji. Ponadto postanowił skierować przedmiotowy wniosek do 
Rady Miejskiej, w celu ujęcia go przy najbliższej zmianie budżetu Gminy. 

8. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Parafii Rzymsko – Katolickiej 
p.w. św. Antoniego z Mostkowa z prośbą o pomoc finansową o zakupienie 
płytek ceramicznych do Kościoła w Dzikowie. Koszt płytek to kwota ok. 



 2 

8.000,00 zł. Burmistrz negatywnie zaopiniował przedmiotowy wniosek, gdyż 
nie były to zaplanowane środki w budżecie na rok obecny.  

9. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Krzynka z prośbą o 
wyrażenie zgody na zakup wyposażenia do istniejącej obecnie świetlicy. 
Burmistrz zobowiązał RG do rozeznania co do potrzeby zakupu 
wnioskowanych rzeczy oraz kosztów zapotrzebowania. 

10. Burmistrz zapoznał się z wnioskiem PGK Sp. z o.o. w Barlinku o przyznanie 
środków finansowych na utrzymanie Szaletu Miejskiego w kwocie 1000,00 zł 
brutto miesięcznie w sezonie turystycznym (od czerwca do września)tj. 
ogólnie 4000,00 zł. Burmistrz pozytywnie rozpatrzył wniosek i przyznał 
wnioskowaną kwotę. 

11. Burmistrz Barlinka zapoznał się z projektem uchwały Rady Miejskiej w spr. 
zaciągnięcia długoterminowego kredytu. Zaopiniował go pozytywnie i 
postanowił skierować do Rady Miejskiej z uwzględnieniem na najbliższa sesję. 

 
 

II. W zakresie spraw inwestycyjnych: 

 
1. Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertą Stowarzyszenia Rozwoju Regionalnego 

Pomerania ze Szczecina dot. świadczenia usług w zakresie kompleksowej informacji 
nt. pozyskiwania środków pomocowych. Burmistrz Barlinka zaakceptował 
przedstawioną ofertę i postanowił podpisać stosowna umowę. Środki konieczne na 
powyższa usługę do zapewnienia w budżecie na rok 2008 to kwota 2.928,00 zł, w 
związku z czym RI złoży stosowny wniosek do Skarbnika Barlinka na zabezpieczenie 
środków. 

2. Burmistrz Barlinka zapoznał się z informacja dot. infrastruktury sportowej – dostępne 
źródła środków pozabudżetowych. Burmistrz postanowił wystosować pismo do 
Starosty Powiatu Myśliborskiego dotyczące ustalenia wspólnych działań przy 
realizacji inwestycji w infrastrukturę sportowa na terenie Gminy Barlinek w ramach 
programu „Orlik 2012” oraz projektu „Euroboisko 2007 – 2013”. 

3. Burmistrz Barlinka zapoznał się z informacją dot. dofinansowania projektu „Nordic 
Walking – Pasja bez granic”. Środki dla Gminy Barlinek przyznane z Interreg III A na 
w/w projekt to kwota 127.000,00 zł. 

4. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. przejęcia części nieruchomości 
stanowiącej drogę wewnętrzną działka nr 209 w m. Wiewiórki. Po analizie i opinii 
radcy prawnego Burmistrz postanowił, iż w przedmiotowej sprawie wstrzyma się z 
wystąpieniem do sądu o wydanie nieruchomości, do czasu rozstrzygnięcia sprawy o 
zasiedzenie, którą wniosła osoba fizyczna użytkująca w/w działkę. 

5. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej w spr. uzgodnienia 
zjazdów z nieruchomości działki nr 123/5, 123/6, 123/7, 123/8 na drogę wewnętrzną 
nr 125 w m. Ożar. Wnioskodawca jednocześnie oświadcza, iż działkę 123/9 w celu 
poszerzenia pasa drogi 125 przekaże nieodpłatnie na rzecz Gminy Barlinek i nie 
będzie w przyszłości rościł zażaleń wynikających z przekazania tej drogi. Burmistrz 
wyraził zgodę na powyższe i postanowił spisać stosowe porozumienie. 

6. Burmistrz Barlinka zapoznał się z projektem organizacji ruchu – stałym – przejście 
przez Barlinek – droga wojewódzka nr 156, przygotowanym przez 
Zachodniopomorski Zarząd Dróg Wojewódzkich. Po analizie Burmistrz zaakceptował 
przedstawiony projekt z jedną uwagą, dot. wylotu ścieżki na Lipiany. Postanowił 
wystosować pismo do ZZDW o możliwość rozważenia wykonania ciągu pieszo – 
rowerowego w kierunku na Lipiany. 
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7. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. remontu drogi wojewódzkiej nr 156, 
od m. Wiewiórki do granic Barlinka (tzw. odcinek szlakowy). Po analizie Burmistrz 
zobowiązał kierownika RG do wystosowania informacji do zainteresowanych 
sołtysów wsi, celem zapoznania się z ich sposobem zagospodarowania 
przedmiotowego terenu. Jednocześnie należy przesłać informację do ZZDW, iż brak 
jest w przedstawionym planie remontowym wjazdów do istniejących nieruchomości, 
tj. firmy „Geometal” oraz „Ewertowski” Sp. z o.o. 

8. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej o zawarcie umowy na 
realizację sieci wodociągowej na działkach o nr ewid. 78/13, 78/14, 74/15 obr. Osina. 
Po analizie Burmistrz postanowił poinformować wnioskodawcę, iż istnieje wstępna 
możliwość zawarcia stosownej umowy, ale należy dostarczyć informacje dot. 
aktualnego nr ewidencyjnego działki, na której planowana jest inwestycja. 
Jednocześnie informuję, iż zawarta umowa będzie obowiązywała po uzyskaniu 
warunków zabudowy. Uzyskanie warunków zabudowy wymaga przeprowadzenia 
odrębnego postępowania, dlatego też zawarcie owej umowy nie jest gwarantem 
uzyskania warunków zabudowy. 

9. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. przetargu na dostawę podświetlanej 
fontanny na J. Barlineckim oraz uzyskanie pozwolenia wodnoprawnego na wykonanie 
urządzenia wodnego. Na powyższy przetarg nie wpłynęła żadna oferta. Burmistrz 
postanowił powtórnie ogłosić przetarg na dostawę podświetlanej fontanny na J. 
Barlineckim. Natomiast Gmina Barlinek osobnym tokiem będzie prowadziła sprawę 
uzyskania pozwolenia wodnoprawnego na wykonanie urządzenia wodnego. 

10. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej o zawarcie umowy na 
realizacje sieci wodociągowej na działkach o nr ewid. 150/13, 150/14 150/15 obr. 
Ożar. Wnioskodawca ma uzyskana decyzje o warunkach zabudowy. Burmistrz 
postanowił zawrzeć odpowiednie trójstronne porozumienie z inwestorem i Spółką 
Wodną „Płonia”.  

11. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem firmy „HaCon” Sp. z o.o. w Barlinku o 
zwiększenie kosztów budowy sieci wodociągowej oraz kanalizacji sanitarnej w ul. 
Fabrycznej w Barlinku. Burmistrz postanowił wystąpić do Rady Miejskiej w Barlinku 
o akceptację proponowanego projektu aneksu do umowy. 

12. Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertami na zakup materiałów oświetleniowych. Na 
zapytanie ofertowe skierowane drogą elektroniczną do siedmiu dostawców, wpłynęły 
cztery ofert. Najkorzystniejsza oferta jest firmy BHU S.A. z Gorzowa 
Wielkopolskiego z ceną brutto 8.068,91 zł., którą Burmistrz wybrał postanowił 
podpisać stosowną umowę. 

13. Burmistrz Barlinka zapoznał się z informacją z posiedzenia Zgromadzenia Ogólnego 
Związku Gmin Zlewni Jeziora Miedwie. Postanowił przygotować wniosek w spr. 
obniżenia składki członkowskiej dla Gminy Barlinek i przedstawić go na Walnym 
Zgromadzeniu Zarządu Związku Zlewni Gmin Jeziora Miedwie. 

14. Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertami wykonawców operatu wodnoprawnego. 
Złożonych zostało 7 ofert. Wybrana została oferta najkorzystniejsza, firmy KRENON 
Przedsiębiorstwo Inżynierii Sanitarnej – Andrzej Skrzyszewski z Gorzowa Wlkp. na 
kwotę 1.830,00 zł brutto. 

15. Burmistrz Barlinka zapoznał się i zaakceptował projekt budowy sieci wodociągowej w 
Moczkowie nadesłany przez Spółkę Wodną „Płonia”. 

16. Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertami, które wpłynęły na przetarg na dostawę 
podświetlanej fontanny na J. Barlineckie. Złożone zostały dwie oferty. Burmistrz 
wybrał ofertę korzystniejszą firmy WATERSYSTEM Sp. z o.o. z m. Wesoła, na 
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kwotę 81.618,00 zł brutto. Jednocześnie RI złoży stosowny wniosek do Skarbnika 
Barlinka o uzupełnienie środków finansowych w budżecie na przedmiotowe zadanie. 

17. Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertami w spr. wyboru inspektora nadzoru na 
zadanie pn. ”budowa drogi gminnej w m. Równo do m. Laskówko” oraz na zadanie 
pn. „ budowa drogi gminnej od m. Dzikówko do m. Moczkowo”. Postanowił wybrać 
ofertę korzystniejszą i zlecić nadzór inwestorski na w/w zadanie Witoldowi 
Krasowskiemu na kwotę 1,5% całkowitej wartości robót. 

18. Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertami na przetarg w spr. remontu chodnika - 
wymiana nawierzchni, przy ul. Tunelowej w Barlinku. Na przetarg wpłynęło 8 ofert. 
Burmistrz postanowił wybrać ofertę najkorzystniejszą w wyznaczonych kryteriach 
ceny i procentu robót dodatkowych, tj. ofertę firmy: Zakład Inżynieryjno – Budowlany 
Adam Bulanowski z m. Somin na wartość 74.307,30 zł brutto i 5% robot 
dodatkowych w cenie oferty. Na inspektora nadzoru postanowił wybrać Grzegorza 
Salamandrę. 

19. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem mieszkańców ul. Sosnowej w Barlinku o 
budowę drogi. Burmistrz postanowił, aby przedmiotowa inwestycja została 
zaplanowana zgodnie z tokiem zadań wprowadzanych do Programu Rozwoju 
Lokalnego, o czym poinformuje wnioskodawców.  

20. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze spr. dot. modernizacji drogi osiedlowej w m. 
Rychnów. Komisja przetargowa zaproponowała wybór oferty, która zdobyła 
największą liczbę punktów łącznie w kryteriach ceny i % robót dodatkowych, tj. firmę 
PPD s.c. „Dromax” ze Strzelec Kraj. na kwotę 294.492,65 zł brutto. Burmistrz 
pozytywnie zaakceptował ofertę. Na inspektora nadzoru wybrano Witolda 
Krasowskiego za wynagrodzenie 1,5 % wartości robót brutto. 

21. Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertą na opracowanie projektu budowlanego na 
wykonanie ciągu pieszego z dopuszczeniem ruchu utrzymaniowego (alei 
przycmentarnej). Na zapytanie ofertowe skierowane drogą elektroniczną do pięciu 
wykonawców oraz na umieszczenie na stronie internetowej (www.bip.barlinek.pl) 
wpłynęła jedna oferta firmy RAMKO z ceną brutto 18.700,00 zł. Ze względu na 
wysoką cenę Burmistrz postanowił odrzucić przedstawioną ofertę. Jednocześnie 
Burmistrz postanowił ponownie powysyłać zapytania do oferentów. 

22. Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertami na wykonanie koncepcji 
zagospodarowania parku przy ul. Sportowej. Wykonawców zaproszono do wzięcia 
udziału w postępowaniu poprzez zamieszczenie ogłoszenia na stronie internetowej 
(www.bip.barlinek.pl) oraz zapytanie ofertowe skierowane droga elektroniczną do 
ośmiu wykonawców. Wpłynęło 12 ofert. O analizie Burmistrz postanowił wybrać 
ofertę najkorzystniejszą  Stowarzyszenia na Rzecz Ochrony dziedzictwa „Młyn  - 
Papiernia” na kwotę 15.000,00 zł brutto. 

23. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. ustawienia witacza w m. Krzynka 
działka nr 84. Po analizie Burmistrz postanowił zawrzeć stosowne porozumienie z 
osobami wydzierżawiającymi w/w działkę dla Gminy Barlinek. Ustalono, że z tytułu 
dzierżawy Gmina zapłaci wydzierżawiającym jednorazowy czynsz. Na poczet 
należnego czynszu zostanie zaliczona opłata adiacencka od Wydzierżawiającego z tyt. 
podziału nieruchomości gruntowej niezabudowanej – działka główna\ nr 74/2 obr. 
Krzynka gmina Barlinek. 

24. Burmistrz Barlinka zapoznał się z projektami uchwał Rady Miejskiej w Barlinku o 
zaliczeniu dróg wewnętrznych do kategorii dróg gminnych (droga na osiedlu Górny 
Taras i w m. Osina). Zaakceptował je pozytywnie i postanowił skierować do Rady 
Miejskiej z uwzględnieniem na najbliższej sesji. 
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25. Burmistrz Barlinka zapoznał się z projektami uchwał Rady Miejskiej w Barlinku w 
spr. obciążenia dróg wewnętrznych na czas nieoznaczony w Barlinku nr dz. 571/4 i w 
m. Mostkowo nr dz. 53/21. Zaakceptował je pozytywnie i postanowił skierować do 
Rady Miejskiej z uwzględnieniem na najbliższą sesję. 

26. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej w spr. lokalizacji zjazdu 
z dr. wewnętrznej w m. Krzynka nr działki 33. Po analizie Burmistrz postanowił 
wystąpić do wnioskodawcy z propozycją odsprzedaży wskazanego terenu, przy 
zachowaniu służebności do działek gminnych. W przypadku zainteresowania 
przedmiotową propozycją, zainteresowany musi złożyć stosowny wniosek do Urzędu 
Miejskiego Barlinku. 

27. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. utwardzenia ciągu pieszego w m. 
Równo. Po analizie Burmistrz zobowiązał RI, aby złożył stosowny wniosek do 
Skarbnika Barlinka o zabezpieczenie potrzebnych środków na przedmiotowe zadanie. 
Koszt inwestycji to ok. 25.000,00 zł. 

28. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem w spr. wyrażenia zgody na położenie 
kabla energetycznego w nieruchomościach gminnych celem przesyłu 
wyprodukowanej energii z „Farmy wiatrowej Przelewice” do stacji transformatorowej 
110/15 kv. Po analizie Burmistrz postanowił zlecić wycenę przedmiotowego zadania. 

29. Burmistrz Barlinka zapoznał się z informacją dotyczącą remontu mostu przy ul. 
Niepodległości na drodze 151 oraz propozycji zmiany organizacji ruchu podczas 
wykonywania przedmiotowych prac i zobowiązał RI.II do wystosowania pism do 
inwestora, tj. ZZDW w Koszalinie w sprawie rozważenia możliwości: 
- wykonywania ww. prac remontowych poza godzinami szczytu, 
- ograniczenia ruchu pojazdów ciężarowych przez centrum miasta, 

 w związku z planowanym remontem mostu. 
 
 
     III       W zakresie spraw rozwoju gospodarczego: 

 
1. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Zachodniopomorskiego Zarządu Dróg 

Wojewódzkich w Koszalinie o podjecie działań w celu dokonania darowizny na cele 
publiczne na rzecz Województwa Zachodniopomorskiego nieruchomości 
stanowiących własność Gminy Barlinek. Burmistrz nie podjął ostatecznej decyzji w 
przedmiotowej sprawie do czasu wyjaśnienia zapisu w planie zagospodarowania 
przestrzennego odnośnie granic działek, wskazanych przez ZZDW.  

2. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem PHU „Marketing”o odsprzedaży części 
działki o pow. 450 m2 o nr ewid. 38 i o pow. 0,0881 ha położonej przy ul. Ogrodowej 
w Barlinku przylegającej do działki aktualnie ozn. w ewidencji gruntów nr 39/3 
stanowiącej własność B. i T. Niewiadomskich. Burmistrz postanowił poinformować 
wnioskodawcę, że na części przedmiotowego terenu planowana jest linia 
rozgraniczająca pas przyszłej drogi wojewódzkiej. Ponadto na terenie tym znajduje się 
sieć ciepłownicza, w związku z czym Burmistrz postanowił wystąpić do PEC o opinię, 
co do ewentualnej zmiany właściciela terenu. Po otrzymaniu przedmiotowego, 
Burmistrz zaproponuje termin spotkania celem omówienia sprawy. 

3. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Bilard Cafe D. Z. Szatkowscy o 
wyrażenie zgody na ustalenie jednego terminu trwania prawa użytkowania 
wieczystego gruntu objętego działką nr 205/3 i 205/4 położonych przy ul. Rynek w 
Barlinku. Po analizie Burmistrz postanowił poinformować wnioskodawcę, iż nie ma 
przepisu o ustaleniu jednego okresu użytkowania wieczystego dla przypadku 
wyszczególnionego we wniosku zainteresowanego. Możliwe jest natomiast nabycie 
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przedmiotowych działek na własność, a następnie połączenie w jedną nieruchomość. 
Po złożeniu stosownego wniosku przez zainteresowanych, Burmistrz wyraża zgodę na 
sprzedaż przedmiotowych działek. 

4. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. uregulowania władania działkami 
gminnymi przez właścicieli przylegających posesji przy ul. Moniuszki w Barlinku. Po 
analizie Burmistrz postanowił wystąpić do Rady Miejskiej w Barlinku z projektem 
uchwały o zbycie działek, których granica pokrywa się z istniejącym ogrodzeniem, 
położonych w Barlinku przy ul. Moniuszki na rzecz właścicieli działek przyległych, 
proponowanych do zbycia działek. 

5. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej o sprzedaż działki 
oznaczonej w ewidencji gruntów jako 96/20 o pow. 0,1389 ha położonej w Barlinku 
przy ul. Św. Bonifacego. Postanowił przeprowadzić wizję lokalną przedmiotowego 
terenu, po której postanowił zbyć działki o nr ewidencyjnym 96/20 i 96/21 jako jedną 
nieruchomość w drodze przetargu ustnego nieograniczonego. 

6. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej z prośbą o 
zweryfikowanie zapisu studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego Gminy Barlinek dot. gospodarstwa Strąpie gmina Barlinek. Po analizie 
negatywnie zaopiniował wniosek i postanowił poinformować wnioskodawcę, iż 
Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy 
Barlinek, przyjęte Uchwałą Rady Miejskiej nr XLV/426/2002 z dnia 30 września 2002 
r. było sporządzone przy ścisłej współpracy z Agencja Nieruchomości Rolnych. 
Wszystkie wnioski dot. rozwiązań funkcjonalnych zostały przeanalizowane i 
uwzględnione w Studium. Studium nie stanowi prawa miejscowego, a więc przyjęte w 
nim rozwiązania nie mogą służyć za podstawę wydawania decyzji administracyjnych. 
Obowiązujące regulacje prawne dopuszczają wydawanie decyzji administracyjnych w 
sprzeczności z ustaleniami Studium – to w ślad za tym nie może ono stanowić 
pretekstu do blokowania sprzedaży nieruchomości. Przy obrocie nieruchomościami – 
w przypadku braku aktualnego mpzp – podstawą zbycia określonej nieruchomości jest 
decyzja o warunkach zabudowy lub wypis z ewidencji gruntów. 

7. Burmistrz Barlinka zapoznał się z projektem regulaminu organizacyjnego świetlic 
wiejskich na terenie Gminy Barlinek. Postanowił przedmiotowy regulamin przesłać 
sołtysom do zapoznania się i wniesienia ewentualnych uwag. 

8. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Multimedia Polska S.A. z Gorzowa 
Wielkopolskiego w spr. wyrażenia zgody na budowę kanalizacji teletechnicznej wraz 
z szafkami ulicznymi na terenie Barlinka, stanowiących własność Gminy Barlinek. W 
związku ze zmianą inwestora budowy kanalizacji teletechnicznej, Burmistrz 
postanowił, że ze względu na potrzebę nowych uregulowań zgód i porozumień na 
zajęcie terenów gminnych należy uzgodnić wspólne spotkanie w przedmiotowej 
sprawie. O czym poinformuje wnioskodawcę. 

9. Burmistrz Barlinka zobowiązał RG do przeprowadzenia do dwóch razy w roku 
kontroli w spr. przestrzegania umów oddania w trwały zarząd majątku gminy 
Barlinek. Jednocześnie zobowiązał do przygotowania pisemnej informacji odnośnie 
obowiązków i zasad korzystania z majątku gminy oddanego w trwały zarząd. 

10. Burmistrz Barlinka zapoznał się i zaakceptował tematy na spotkanie z sołtysami w 
dniu 28 maja 2008r. 

11. Burmistrz Barlinka zapoznał się z zawiadomieniem Marszałka Województwa 
Lubuskiego o przystąpieniu do zmiany Planu Zagospodarowania Województwa 
Lubuskiego i na dzień dzisiejszy nie wniósł żadnych uwag. 

12. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Burmistrza Lipian o zaopiniowanie 
projektu zmiany studium uwarunkowań i postanowił wydać przedmiotową opinię, z 
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uwagą, iż biegnąca wzdłuż drogi wojewódzkiej nr 156 trasa rowerowa nie będzie 
miała bezpośredniego przedłużenia na terenie gminy Barlinek. Trasa rowerowa na 
terenie gminy Barlinek przebiega bowiem wzdłuż nieczynnego torowiska PKP, a nie 
wzdłuż drogi wojewódzkiej nr 156. Jest to kolejowa trasa rowerowa prowadząca z 
Barlinka przez Mostkowo, Sulimierz do Myśliborza – trasa nieczynnej kolei. 

13. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem o ustalenie warunków zabudowy dla 
działki nr 762 przy ul. Ogrodowej 1 i zważywszy na fakt, iż prace na przedmiotowej 
działce rozpoczęły się przed wydaniem decyzji w tej sprawie, co zgodnie z przepisami 
prawa budowlanego stanowi samowolę budowlaną, postanowił wstrzymać wydanie 
decyzji i powiadomić o zaistniałej sytuacji właściwe organy Nadzoru Budowlanego. 

14. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem o ustalenie warunków zabudowy dla 
działki nr 731 przy ul. Polana Lecha 1 i postanowił wydać decyzję odmowną, z uwagi 
na rozporządzenie Wojewody Zachodniopomorskiego, które ustanawia zakaz 
wszelkiej zabudowy niezwiązanej z gospodarką wodną w odległości do 100 m od linii 
brzegowej jeziora. 

15. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem o ustalenie warunków zabudowy dla 
działki nr 311 w obrębie ul. Szosa do Lipian i w związku z brakiem części stosownych 
dokumentów, które należało załączyć do przedmiotowego wniosku, zobowiązał 
RG.IX do zorganizowania spotkania z inwestorem. 

16. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem o ustalenie warunków zabudowy dla 
działki nr 375/1÷5 przy ul. Myśliborskiej w Moczkowie i postanowił wydać decyzję 
odmowną, z uwagi na lokalizację planowanej inwestycji w sąsiedztwie zabudowy o 
charakterze zagrodowym z budynkami gospodarczo inwentarskimi. 

17. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem o ustalenie warunków zabudowy dla 
działki nr 277/2 przy ul. Gorzowskiej w Moczkowie i postanowił wydać decyzję w 
powyższej sprawie, wyrażając zgodę na budowę do 3 budynków jednorodzinnych. 

18. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osób fizycznych o umożliwienie zakupu 
części działki nr 114/17 położonej w Barlinku między ul. Podwale i Górną. Po 
przeanalizowaniu, Burmistrz rozpatrzył wniosek negatywnie, gdyż na dzień dzisiejszy 
nie ma opracowanej koncepcji na zagospodarowanie wskazanego terenu jako całości. 

19. Burmistrz Barlinka zapoznał się z materiałami sesyjnymi nt. działalności sołectw 
gminy Barlinek w roku 2007 i bezrobocia na terenie gminy Barlinek w 2007 r. 
Burmistrz zaakceptował przedstawione materiały pozytywnie. Postanowił uzupełnić 
informacje dot. podjętych działań Gminy Barlinek w przeciwdziałaniu bezrobociu ( 
roboty publiczne, CIS, Klub Integracji, Organizacja Przedsiebiorców). 

20. Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertami wykonawców na remont świetlicy 
wiejskiej w Osinie. Złożone zostały 2 oferty. Burmistrz wybrał ofertę 
najkorzystniejszą firmy „Zakład Usługowo – Handlowy Ogólnobudowlany PT” T. 
Przybyłek z Barlinka na kwotę 3141,56 zł. z VAT ( koszty robocizny). 

 
 
     IV      W zakresie spraw gospodarki mieniem komunalnym i ochrony środowiska: 

 
1. Burmistrz Barlinka zapoznał się z opinią w zakresie przyjętych rozwiązań 

technicznych jak i możliwości realizacji projektu technicznego „Bezpieczne Osiedle” 
dot. budowy lokali socjalnych na terenie gminy Barlinek oraz analiza propozycji 
lokalizacji budynku. Po analizie Burmistrz Barlinka postanowił, aby Barlineckie TBS 
wystąpiło z wnioskiem o wydanie decyzji o warunkach zabudowy na przedmiotowe 
zadanie inwestycyjne. Burmistrz zaproponował jednocześnie lokalizacje budowy 
budynku socjalnego, tj. w m. Krzynka oraz ul. Sienkiewicza i Strzelecka w Barlinku. 
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W związku z jedną z propozycji lokalizacji wybudowania budynku socjalnego na 
działce nr 1/2 w m. Krzynka, zabudowanej budynkiem mieszkalnym oraz 
gospodarczym będącym przedmiotem własności współwłaścicieli lokali, Burmistrz 
zapoznał się ze wstępnym oświadczeniem woli właściciela lokalu Krzynka 17/6, dot. 
jego zbycia. Burmistrz rozważy możliwość odkupienia lokalu mieszkalnego nr 6 w 
budynku Krzynka 17 w przypadku podjęcia decyzji o realizacji inwestycji budowy 
budynku socjalnego w m. Krzynka. W celu przeprowadzenia przedmiotowej 
procedury wymagana jest zgoda Rady Miejskiej w Barlinku. W związku z czym 
wniosek właściciela lokalu Krzynka 17/6 zostanie przeanalizowany ponownie.  

2. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Barlineckiego TBS Sp. z o.o. o 
przyznanie środków finansowych na partycypację w kosztach budowy dwóch lokali 
mieszkalnych w zasobie TBS. Potrzebna kwota na realizacje powyższego to suma ok. 
73.000,00 zł. Po analizie Burmistrz zaopiniował pozytywnie wniosek i postanowił, 
aby wnioskowaną kwotę na powyższe zadanie przesunąć z termomoderniacji. 
Zobowiązał Barlineckie TBS do złożenia i przedłożenia Skarbnikowi Barlinka 
stosownego wniosku o zabezpieczenie i przesunięcie kwoty 73.000,00 zł.  

3. Burmistrz Barlinka zapoznał się z pismem Przewodniczącego Rady Miejskiej w 
Barlinku w spr. wniosku osoby fizycznej dot. wykupu lokalu mieszkalnego przy ul. 
Jeziornej 7b/3. Burmistrz postanowił poinformować zainteresowane osoby, iż nie ma 
możliwości wyrażenia zgody na powyższe, gdyż przepisy prawa miejscowego nie 
zezwalają na to. Są to uchwała w spr. wieloletniego planu gospodarowania 
mieszkaniowym zasobem gminy, która wyłącza za sprzedaży budynek mieszkalny 
przy ul. Jeziornej 7 oraz uchwała obowiązującego miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego, dla którego położenie przedmiotowego budynku 
wyklucza jego przeznaczenie na cele mieszkaniowe. 

4. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. dzierżawy na część nieruchomości 
oznaczonej w ewid. gruntów nr 1010/1 o pow. 21,10 m2 obr 2 Barlinka celem 
doprowadzenia przyłącza teletechnicznego do hoteli. W związku z brakiem 
zainteresowania przedmiotową dzierżawą, Burmistrz postanowił uznać wniosek jako 
bezprzedmiotowy i pozostawić bez rozpatrzenia. 

5. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. dzierżawy nieruchomości oznaczonej 
w ewid. gruntów działką nr 221 o pow. 0,9760 ha Obr. 1 Barlinka z przeznaczeniem 
na cele rolne. Zgodnie z podjętą uchwałą nr XIX/227/2008 RM w Barlinku, Burmistrz 
postanowił wydać zarządzenie w spr. wykazu nieruchomości oddanych w dzierżawę 
na czas nieoznaczony w trybie bezprzetargowym nieruchomości stanowiącej własność 
Gminy. Stawkę czynszu za dzierżawę ustalił w wysokości 2,30 zł za 1 ar rocznie. 

6. Burmistrz Barlinka rozpatrzył pismo PGK Sp. z o.o., dotyczące sfinansowana przez 
Urząd prac związanych z poszerzeniem części ścieżki przy Jeziorze Barlineckim i 
wyraził zgodę na sfinansowanie ww. inwestycji w kwocie 4200,00 zł ze środków 
przeznaczonych na utrzymanie dróg w Gminie. Jednocześnie nakazał rozwiązać 
kwestię wjazdu na ww. ścieżkę tak, aby nie mogły z niej korzystać pojazdy inne niż 
rowery. 

7. Burmistrz Barlinka podjął Zarządzenie w sprawie podania do publicznej wiadomości 
wykazu nieruchomości przeznaczonych do sprzedaży. 

8. Burmistrz Barlinka podjął Zarządzenie w sprawie sprzedaży nieruchomości – lokalu 
mieszkalnego, stanowiącej własność Gminy Barlinek, w drodze bezprzetargowej na 
rzecz jego najemcy. 

9. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem mieszkańców osiedla SM Piast w spr. 
zamknięcia przejścia w murze obronnym. Po analizie Burmistrz postanowił 
poinformować wnioskodawców, iż nie widzi powodów, ani możliwości zamknięcia 



 9 

przejścia w murze obronnym. Druga kwestią dot. utrzymania porządku i 
bezpieczeństwa należy zwrócić się do struktur administracyjnych SP „Piast”, 
zobowiązanych do zapewnienia porządku i bezpieczeństwa. Postanowił poinformować 
również, iż na terenie sąsiadującym z osiedlem SM „Piast” tj. w Delcie Płoni 
planowane jest wprowadzenie monitoringu, który będzie nadzorowany przez Policję. 
Zlikwiduje to przebywanie w tym rejonie osób naruszających porządek publiczny. 
Jednocześnie Burmistrz postanowił wystosować pismo do Prezesa Spółdzielni celem 
zorganizowania spotkania w związku z napływającymi informacjami o wandalizmie 
na terenie osiedla SM „Piast” i zajęcia stanowiska w przedmiotowej sprawie. 

10. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze spr. dzierżawy dz. nr 6/18 o pow. 0,7600 ha, cz. 
dz. nr 5/60 o pow. 0,7900 ha oraz cz. dz. nr 3/3 o pow. 3,5000 stanowiących własność 
Gminy Barlinek. Położonych w obrębie Strąpie z przeznaczeniem na cele rolne. 
Zgodnie z podjętą uchwałą Rady Miejskiej w Barlinku ogłoszony został przetarg ustny 
nieograniczony na w/w nieruchomości, który zakończył się wynikiem negatywnym, 
ponieważ nie było zainteresowanych dzierżawą w/w gruntów. Burmistrz postanowił 
ogłosić 2 przetarg ustny nieograniczony lub wydzierżawić w drodze rokowań według 
czynszu ustalonego w tych rokowaniach. Wywoławcza stawka czynszu 858,50 zł 
rocznie. 

11. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze spr. dzierżawy działki nr 246/4 o pow. 72 m2 oraz 
cz. dz. 246/12 o pow. 50 m2 ( obręb 2 Barlinek), stanowiących własność gminy 
Barlinek z przeznaczeniem na wykonanie dwóch studzienek dzoświetleniowych 
piwniczne pomieszczenia oraz jednej studzienki, która będzie wykorzystywana jako 
zsyp opału do kotłowni, w budynku będącym w realizacji przy ul. Gorzowskiej. 
Burmistrz podjął zarządzenie w sprawie wykazu nieruchomości, przeznaczonej do 
oddania w dzierżawę w drodze bezprzetargowej na rzecz dotychczasowego 
dzierżawcy. Stawka czynszu: 1,10 zł / m2 miesięcznie + 22% VAT.( 134,20 zł + 22%) 

12. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze spr. dzierżawy działki nr 405/2 o pow. 6,5900 ha,  
położonej w obrębie Rychnów z przeznaczeniem na cele rolne. Zgodnie z podjętą 
uchwałą przez Radę Miejskiej Nr XX/258/2008 w dniu 24 kwietnia 2008 r w sprawie 
wyrażenia zgody na wydzierżawienie na czas nieoznaczony w trybie 
bezprzetargowym nieruchomości stanowiącej własność Gminy Barlinek, Burmistrz 
postanowił podjąć zarządzenie w sprawie wykazu nieruchomości, przeznaczonej do 
oddania w dzierżawę w drodze bezprzetargowej na rzecz dotychczasowego 
dzierżawcy. Stawka czynszu: 1,70 zł / a  rocznie  (1 120,30 zł). 

13. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze spr. dzierżawy nieruchomości zabudowanej o pow. 
810 m2 waz z udziałem w wysokości do 10/100 w nieruchomości gruntowej 
oznaczonej w ewidencji gruntów działkami nr 24/3 i 24/4 ( obręb Dzikowo) na cele 
związane z produkcją rolną. Zgodnie z podjętą uchwałą przez Radę Miejskiej Nr 
XX/256/2008 w dniu 24 kwietnia 2008 r w sprawie wyrażenia zgody na 
wydzierżawienie na czas nieoznaczony w trybie bezprzetargowym nieruchomości 
stanowiącej własność Gminy Barlinek, Burmistrz postanowił podjąć zarządzenie w 
sprawie wykazu nieruchomości, przeznaczonej do oddania w dzierżawę w drodze 
bezprzetargowej na rzecz dotychczasowego dzierżawcy. Stawka czynszu: 2,16 zł / m 2 
rocznie  + 22% VAT (1 749,60zł + 22 VAT). 

14. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem PGK Sp. z o.o. w Barlinku z prośbą o 
wyrażenie zgody na zawarcie umów dzierżawy gruntu, przeznaczonych pod uprawę 
na czas nieoznaczony część działki oznaczonej w ewidencji gruntów nr 8/9 / 
Mostkowo/ oraz zmienia informację dotyczącą działek nr 560/4 przy ul. Bocznej 5, 
działki nr 261/4 przy ul. Gorzowskiej 53 c-d. Burmistrz Barlinka postanowił 
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skierować stosowne projekty uchwały do Rady Miejskiej w sprawie wyrażenia zgody 
na wydzierżawienie w drodze bezprzetargowej wskazanych we wniosku działek. 

15. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem PGK Sp. z o.o. w Barlinku o zmianę 
załącznika graficznego dotyczącego dzierżawy dz. nr 526 przy ul. Leśnej 15. 
Burmistrz postanowił skierować stosowny projekt uchwały do Rady Miejskiej, 
jednocześnie uchylając uchwałę nr XIX/237/2008 Rady Miejskiej w Barlinku z dnia 
27 marca 2008 r. w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie na czas 
nieoznaczony w trybie bezprzetargowym nieruchomości stanowiących własność 
Gminy Barlinek. 

16. Burmistrz Barlinka zapoznał się z informacją Barlineckiego TBS Sp z o.o. dotyczące 
nieruchomości do wydzierżawienia, celem przedłożenia Radzie Miejskiej w Barlinku. 
Postanowił skierować stosowne projekty uchwał do Rady Miejskiej. 

17. Burmistrz Barlinka zapoznał się z protokołem Pensjonatu pod Sosnami z oględzin 
Magazynu sprzętu wodnego zleconego przez A. Mamcarz położonego na dz. nr 680 
przy ul. Sportowej. Po analizie Burmistrz wyraził zgodę na wykonanie prac 
remontowo – modernizacyjnych stanicy wodnej. 

18. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawa związaną z uporządkowaniem formalno – 
prawnym nieruchomości gminnych, które stanowić mają przedmiot aportu gminy do 
tworzonego Przedsiębiorstwa Wodociągowo – Kanalizacyjnego „Płonia” Sp. z o.o. Po 
analizie postanowił przekazać sprawę do RG wraz z wykazem przedmiotowych 
nieruchomości celem uporządkowania pod względem geodezyjnym i własnościowym. 
Do nieruchomości tych należą: 

a) działka nr 361/11 obr Równo (należy wydzielić działkę wraz z drogą dojazdową i 
nabyć od RUN – FARM do zasobu Gminy) 

b) działka nr 54/1 obr. Żydowo ( wydzielić po ogrodzeniu strefy ochronnej ujęcia i nabyć 
do zasoby Gminy część wydzielonej nieruchomości) 

c) działka nr 362 obr. Wilcze (wydzielić po ogrodzeniu strefy ochronnej ujęcia i nabyć 
do zasoby Gminy część wydzielonej nieruchomości wraz z drogą dojazdową) 

d) działka nr 246/12 obr 2 Barlinek ( wydzielić działkę po słupkach ogrodzenia wraz z 
drogą umożliwiającą dojazd) 

e) działka 638/3 obr. 1 Barlinek (należy wydzielić działkę po słupkach ogrodzenia wraz z 
drogą umożliwiającą dojazd) 

19. Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie w spr. sprzedaży nieruchomości – lokalu 
mieszkalnego stanowiącego przedmiot własności Gminy Barlinek, w drodze 
bezprzetargowej na rzecz jego najemcy. Przedmiot zarządzenia, lokal mieszkalny:  

- nr 16 położony w budynku mieszkalnym nr 6 w Barlinku przy ul. Jeziornej w granicach 
nieruchomości oznaczonej działką nr 287/1. 
- nr 36 położony w budynku mieszkalnym nr 1 w Barlinku przy ul. Wodnej w granicach 
nieruchomości oznaczonej działką nr 197/1. 
- nr 1 położony w budynku mieszkalnym nr 1 w Barlinku przy ul. Lipowej w granicach 
nieruchomości oznaczonej działką nr 576/7. 
 

 
       V.      W zakresie spraw ogólnoorganizacyjnych: 
 

1. Burmistrz Barlinka zobowiązał kierowników poszczególnych referatów UM do 
przygotowania pakietu uchwał, które odnosić się będą do tematu czerwcowej sesji Rady 
Miejskiej dot. bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie Gminy Barlinek. 
a) RI – projekt uchwały w spr. monitoringu miasta Barlinek. 
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b) RGM – projekt uchwały dot. programu o walce z bezdomnością zwierząt, nowy 
projekt uchwały dot. utrzymania czystości i porządku na terenie miasta i gminy. 
Jednocześnie zobowiązał inspektora E. Burakowskiego do przygotowania informacji 
dot. kosztów ewentualnego zatrudnienia 3 pracowników Straży Miejskie i jej 
funkcjonowania. 

c) RG – nowy projekt uchwały w spr. zasad usytuowania na terenie gminy Barlinek 
miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych. 

 

 

     VI     W zakresie spraw oświaty 

 
1. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem SP Nr 1 z prośbą o udostępnienie 

transportu na czas pobytu międzynarodowej delegacji szkół współpracujących z SP Nr 
1 w Barlinku w ramach programu Sokrates Comenius. Burmistrz postanowił wesprzeć 
finansowo przewozy delegacji, dyrektora szkoły natomiast zobowiązał do 
zabezpieczenia transportu. 

 
 
VII     W zakresie spraw ABI, OPS, BOK, PGK,PEC 
 

1. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. konieczności utworzenia połączenie 
VPN wykorzystując transmisje poprzez internet oraz zastosowania zabezpieczenia 
logicznego w związku z utworzeniem Referatu Oświaty. Burmistrz uznał wniosek za 
celowy. Potrzebna kwota na zabezpieczenie powyższego to 17.000,00 zł. Stosowny 
wniosek o zabezpieczenie w budżecie przygotuje inspektor ABI i przekaże 
Skarbnikowi Barlinka. 

2. Burmistrz Barlinka zapoznał się z projektem uchwały Rady Miejskiej w spr. odpłaty 
za usługi opiekuńcze i specjalistyczne. Burmistrz zaopiniował pozytywnie projekt i 
postanowił skierować do Rady Miejskiej z uwzględnieniem na najbliższa sesję. 

3. Burmistrz Barlinka zapoznał się z projektem uchwały Rady Miejskiej w spr. odpłaty 
za korzystanie usług w Środowiskowym Domu w Osinie. Zaopiniował pozytywnie 
projekt i skierował do Rady Miejskiej z uwzględnieniem na najbliższą sesje. 

4. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawozdaniem Ośrodka Pomocy Społecznej za 
rok 2007 i skierował do Rady Miejskiej z uwzględnieniem na najbliższej sesji Rady. 

 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 12 

Rozszerzenie sprawozdania z pracy Burmistrza Barlinka 

w okresie międzysesyjnym. 

 

 

     W okresie międzysesyjnym uczestniczono w spotkaniach, na których 

podjęto wiele tematów dot. funkcjonowania Gminy Barlinek. Odbyły się 

następujące spotkania: 

 
1. Burmistrz zwołał członków Sztabu Antykryzysowego, celem omówienia 

skutków nieprzewidzianego ataku zimy. Zebraniu dokonali analizy 
skuteczności i gotowości wszystkich służb komunalnych w tym zakresie. 

2. Odbyło się spotkanie z przedstawicielem Komendy Wojewódzkiej Policji w 
Szczecinie w spr. utworzenia monitoringu na terenie gminy Barlinek i 
współpracy z Policją. 

3. Spotkano się z Dyr. TVP Szczecin nt. realizacji przedsięwzięć 
promocyjnych przy udziale telewizji. 

4. Odbyło się spotkanie z Burmistrzami i Wójtami z gmin obszaru Lidera 
Pojezierza, na którym omówiono nową strukturę zarządzania projektem w 
nowym okresie programowania. 

5. Spotkano się z przedstawicielami Rady Seniorów przy Burmistrzu. 
6. Odbyło się spotkanie z zarządem Bomet Caparo w spr. zaopatrzenia miasta 

w wodę ze stacji uzdatniania wody przy zakładzie. W spotkaniu 
uczestniczyli przedstawiciele SW „Płonia”. 

7. Odbyło się zebranie Sołtysów, na którym m.in. omówiono problemy dot. 
wykorzystania pracowników publicznych. W spotkaniu uczestniczył 
Starosta Myśliborski, w części dot. potrzeb inwestycyjnym i remontowych 
na drogach powiatowych. 

8. Zorganizowano spotkanie z przedstawicielami sektora turystycznego z 
gminy Barlinek, celem omówienia problemów związanych z rozwojem 
turystyki na terenie gminy Barlinek. 

9. Burmistrz spotkał się z mieszkańcami mieszkań komunalnych z obszaru 
tzw. Starego Tartaku. Przedstawiono stan zaawansowania gminy w 
przygotowaniu do oddania inwestorom terenu. 

10. Odbyło się spotkanie z dwoma Kołami PZW w Barlinku oraz Prezesem 
Związku z Gorzowa Wlkp. w spr. zasad korzystania z jezior oraz 
utrzymania porządku na ich terenie. 

11. Spotkano się z Eneid Gorzowa Wlkp. w spr. m.in. kolizji energetycznych na 
planowanych inwestycjach przez gminę Barlinek oraz koordynacji działań 
w sytuacjach kryzysowych.. 

12. Spotkano się z Prezesem PGK Sp. z o.o. w Barlinku nt. gospodarki 
śmieciowej na terenie Gminy Barlinek. 

13. Odbyło się Walne Zgromadzenie PEC  
14. Odbyło się Walne Zgromadzenie Związku Celowego Miedwie. 
15. Podpisano umowę partnerską z IRR Pomerania, która dot. pomocy dla 

organizacji i stowarzyszeń z gminy Barlinek w zakresie pomocy w pisaniu i 
aplikowaniu o środki unijne. 

16. W zakresie ramach Eurodystryktu Oderland Nadodrze odbyły się III Dni 
Europy. 
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17. Odbyło się spotkanie z Prezesem Gminne Spółdzielni w spr. obsługi 
mieszkańców na terenach wiejskich oraz możliwości zwiększenia miejsc 
parkingowych przy placówkach spółdzielni. 

18. Spotkano się z realizatorami projektu w ramach Programu Commenius ze 
Szkoły Podstawowej Nr 1 w Barlinku oraz gośćmi z zagranicy. 

19. Spotkano się z nowym Prezesem WFOŚiGW ze Szczecina Jackiem 
Chrzanowskim w spr. możliwości wsparcia dla gminy Barlinek przy 
realizacji projektu kanalizowania gminy. 

20. Odbyło się spotkanie z przedstawicielami Multimedia Polska nt. 
lokalizowania i rozliczania za ułożenie infrastruktury telekomunikacyjnej. 

21. Spotkano się z V-ce Ministrem Środowiska Stanisławem Gawłowskim w 
spr. przygotowywanego przez gminę projektu oraz możliwości jego 
sfinansowania w zakresie skanalizowania terenów wiejskich. 

22. Spotkano się z Proboszczem Parafii z Mostkowa, nt. wsparcia finansowego 
na remont Kościoła w Dzikowie. 

23. Spotkano się z Proboszczem Parafii NSNMP w Barlinku nt. 
zagospodarowania kwartału przy ul. Kościelnej i ustawienia pomnika Jana 
Pawła II. 

24. Odbyło się spotkanie z Marszałkiem Województwa zachodniopomorskiego 
Władysławem Husejko w spr. przygotowywanych wniosków w ramach 
regionalnego programu operacyjnego. 

25. Odbyło się spotkanie ze Starostą Myśliborskim w spr. budowy boisk 
przyszkolnych przyszkolnych ramach przygotowywanych projektów 
wojewódzkich i ministralnych. 

26. Spotkano się z przedstawicielami Instytutu Partnerstwa Publiczno 
Prywatnego z Warszawy nt. możliwości udziału w projektach PPP. 

27. Odbyły się w Barlinku zawody Euroligii Szachowej. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


